
Aabenraa Brass Band 
Bestyrelsesmøde onsdag d. 6. maj 2015 

Uglekær 118C, 6200 Aabenraa 
Sted: Gunnar 
Tid  : Kl. 19.00 
Deltager: Gunnar, Christian, Joan L og Maria 
 
 

Referat 
 

 
1. Evaluering af Forårskoncerten og Frokostkoncerten i Gram 

 
Forårskoncerten: 
Der har været et super godt annoncesalg, og slide-showet som i år var 
sammensat af Joan L kørte rigtig godt. Alt i alt var det en god koncert og vi 
har fået gode tilbagemeldinger fra publikum. 
Nogle medlemmer efterlyste noget mad bagefter, men bestyrelsen synes 
at nuværende koncept fungerer fint, hvor Festudvalget har kage eller boller 
med til pausen, da andre igen ønsker at komme hurtigt hjem efter 
koncerten. 
Bestyrelsen har talt om, om vi skal fortsætte med at afholde 
forårskoncerten en torsdag aften, og blev enige om, at vi også næste år 
holder fast i en torsdag. Det bliver derfor torsdag den 28. april 2016 
 
Gram slot: 
Vi fik leveret en meget god koncert, og konceptet var godt sammensat af 
Gram Slot. Vi fik også her megen ros fra publikum og også slotsejer Svend 
Brodersen var begejstret. Orkesteret er booket igen til næste år, som så 
bliver afholdt som en frokostkoncert den 1. maj 2016.  
 
Tak til Jørgen B. for hans store indsats som konferencier.  
 
 

2. Økonomi – Christian 
 
Orkesteret har stadig en sund økonomi. Der er indtil videre kommet et godt 
overskud ind for Forårskoncerten samt koncerten i Gram. 

   
3. Arrangementer og afvikl. af disse – Gunnar 

1. Aabenraa Skyttelaug 
Gunnar er ved at danne sig et overblik over, hvor mange hjælpere 
der er brug for – specielt til 3. pinsedag. Pt hjælper Henning på 
slagtøj. 

2. Dansk -Tysk Musikskoledag 
Orkesteret skal spille lørdag den 13. juni ved Marcussens Gård i 
gågaden. Ca 30 min og Jens Morten har sagt ja til at dirigere os. 
Verner har tilbudt at lave en rundvisning på orgelfabrikken bagefter 
for de der har lyst hertil.  



3. Aabenraa BjergMarathon 
Lørdag den 20. juni som sponseres af Aabenraa Kommune, hvor 
vi i år skal stå ved Brundlund Slot. 

4. Aabenraa Ringridning 
Gunnar melder program ud så snart det er os bekendt 

 
5. Schlema (tilmeldingen) 

Der er nogle stemmer der mangler at blive dækket ind, men det 
arbejder bestyrelsen videre med. Christian har lejet en 
instrumentbil.  
Vedrørende forsikring har Christian været i gang med at 
undersøge hvordan vi er forsikret / kan blive forsikret. Både mht 
instrumentforsikring samt rejseforsikring. 
DAO er pt i gang med at arbejde på en fælles løsning mhp 
forsikring, hvilket er i urafstemning lige nu. Så bestyrelsen 
afventer, men der arbejdes videre hermed. 

6. Kommende nye arrangementer 
Fredag den 4. september 2015 kommer Kongeskibet til 
Aabenraa, hvor orkesteret muligvis bliver bestilt til at spille når 
regentparret ankommer. Hoffet har ikke lagt det endelige program 
endnu, men reserver datoen. 
 
Lørdag den 5. september 2015 holder Padborg 
Handelsstandsforening et arrangement i Padborg for at gøre byen 
mere synlig. Dette skal gøres ved et større event, og Orkesteret er 
blevet spurgt om vi også kan spille på dagen, hvilket bestyrelsen 
har sagt ja til. 

7. Brass Lørdag (Fastsættelse af en dato) 
Bestyrelsen arbejder hen på, at det bliver lørdag den 31. oktober 
2015. Gunnar undersøger ved Peter om dagen er OK for ham, 
hvorefter det endeligt vil blive meldt ud til medlemmerne. 

 
4. Medlemsnyt – Gunnar 

a. Orkesterbesætning (Slagtøj) 
Orkesteret har pt udfordringer med at finde medlemmer til slagtøj samt 
solo/eb cornet. 
Vi vil prøve at annoncere på vores Facebook side, men medlemmerne må 
også meget gerne være aktive til at hjælpe med at finde mulige nye 
medlemmer, da de mange gange skal findes i vores egne netværk. 
        

5. Nodeudvalg – Joan 
a. Planlægnings koordinering med bestyrelse/ dirigent/ udvalg 
Næste møde i Nodeudvalget er den 20. maj 2015, hvor der startes med 
planlægningen for resten af året. 

     b. Program for kommende koncerter. 
 

6. Depotrum/Uniformer – Maria 
Maria har været ved at danne sig et overblik over, hvor mange jakker vi har 
endnu, som ikke har fået den rigtige gule farve i snoren endnu. 
Maria sørger for at bestille nogle flere slips, da vi ikke har nogen liggende på 
lager mere.  
Desuden forhører hun sig ved Pia ved Dansk Uniform, hvad det vil koste at få 
lavet nye sæt af vores skulderstropper med nye lyrer på. 
Vi har også medlemmer der har efterlyst halstørklæder når vi er ude og spille, 



og der undersøges, hvilke muligheder vi har her. 
Flere af vores tidligere medlemmer som ”holder pause” har stadig deres 
uniform hængende. Maria og Gunnar vil i samarbejde få disse uniformer 
tilbage til lageret igen, så de kan bruges når vi har brug for hjælpere til 
arrangementer. 

 
 
7. Eventuelt 

a. Dato og sted for næste bestyrelsesmøde 
Onsdag den 3. juni kl. 19 ved Joan 
b. Øvrige 
c. Større Trailer 

Det blev drøftet hvorvidt der er brug for en større trailer. 
En større trailer vil give andre udfordringer, såsom at der i givet fald vil 
være brug for en større garage, og om der så skal bruges specielt 
kørekort til at må køre med den. 
Bestyrelsen vil appellere til medlemmerne, at alle hjælper til, og at man er 
villig til at hjælpe med at tage et mindre instrument med i egen bil, så vi 
fortsat kan beholde den trailer vi har nu. 

  
  REF /Maria 
 


